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Datum: fredagen den 30 mars 2007 
Tid:  KL 13.15 
Plats:  16- 2041  
 
 
 Närvarande:  
 Hanna Enefalk    Historiska institutionen 
 Georg Stenborg    Institutionen för lingvistik och filologi 
 Mattias Nilsson   Institutionen för lingvistik och filologi 
 Hedda Söderlundh    Institutionen för nordiska språk 
 Olof Landin    Engelska institutionen 
 Fredrik Tydal         Engelska institutionen 
 Maria Svensson   Institutionen för moderna språk 

Emma Nygren   Institutionen för idé- och lärdomshistoria (v. ordför.) 
 Katarina Båth   Litteraturvetenskapliga institutionen 
 Per Löwdin     DO 
 Marco Bianchi    Institutionen för nordiska språk (ordförande) 
 Sina Tezel      Institutionen för lingvistik och filologi (sekreterare) 
 
 
§1  Öppnande av möte 
 Ordförande, Marco Bianchi, hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§2  Fastställande av dagordning 
 Dagordningen fastställdes med följande tillägg: 
 §6.e.) Representant i DN:s skuggdoktorandgrupp. Kandidatur till KVDU. 
 §6.f.) Suppleant i Språkvetenskapliga fakultetens fakultetsnämnd. 
 
§3 Fastställande av röstlängd 
 Röstlängden fastställdes. 
 
§4  Val av justeringsperson tillika rösträknare 
 Hanna Enefalk.  
 
§5  Godkännande av kallelse 
 Kallelsen godkändes. 

  
§6  Fyllnadsval av representanter 

a) Representant i Språkvetenskapliga fakultetens fakultetsnämnd (ersätter Kicki 
Ingridsdotter) 
Valberedningen föreslog David Westberg från Institutionen för lingvistik och filologi. Mötet 
godkände valberedningens förslag. 
b) Representant i Språkvetenskapliga fakultetens rekryteringsgrupp (ersätter Linneá 
Anglemark) 
Valberedningen föreslog Sina Tezel från Institutionen för lingvistik och filologi. Mötet 
godkände valberedningens förslag. 
c) Suppleant i Språkvetenskapliga fakultetens rekryteringsgrupp (ersätter Boglárka Straszer) 

 1



Uppsala Universitet Protokoll Sammanträdesdatum 
Humanistiska doktorandrådet                                                                       2007-03-30 
  

Valberedningen föreslog Mattias Nilsson från Institutionen för lingvistik och filologi. Mötet 
godkände valberedningens förslag. 
d) Representant i Historisk- filosofiska fakultetens stipendienämnd (ersätter Jessica Sjöholm 
Skrubbe) 
Valberedningen föreslog Hanna Enefalk från Historiska institutionen. Mötet godkände 
valberedningens förslag. 

§6.e.) Representant i DN:s skuggdoktorandgrupp. Kandidatur till KVDU. 
 Inga förslag. 
 §6.f.) Suppleant i Språkvetenskapliga fakultetens fakultetsnämnd (ersätter David Westberg). 
 Marco Bianchi. 
 
§7  Meddelanden 

a) HDR:s styrelse  
Marco Bianci meddelade att HDR kommer att dela ut HUMP-enkäterna bland doktorander. 
Vidare meddelades det att rektorn kommit med ett nytt prolongationsbeslut. 
 
b) HDR:s valberedning 
Georg Stenborg meddelade ännu en gång att årsmötet börjar närma sig och att de kommer 
börja skicka ut förfrågningar, där de gärna vill att alla inventerar sina institutioner och får 
fram lämpliga personer som kan engagera sig på fakultetsnivå. De vill också veta vilka som 
vill sitta kvar eller tänker avgå inför det kommande året.  
 
c) Språkvetenskapliga fakultetsnämnden: 
Christine Watson har fått i uppdrag att representara fakultetens doktorander på de förnyade 
diskussionerna kring ämnena slaviska språk och finsk-ugriska språk i samband med 
fakultetens strategiska plan. 

 
d) Historisk-filosofiska fakultetsnämnden: 
Inga meddelanden. 
 
e) Doktorandnämnden 
Marco Bianchi meddelade att: 
- diskussionen om de kinesiska doktoranderna (CSC-stipendiater) fortsätter. 
- DN ska verka för en nationell skrivelse angående den svåra situationen för doktorander vars 
finansiering tagit slut innan avhandlingen är klar för tryckning. För närvarande är det 
omöjligt att uppbära arbetslöshetsersättning i ett sådant läge. 
- kårens åsiktsprogram är klart 
- representanten från språkvetenskapliga fakulteten ställt frågan hur doktorandinflytande kan 
säkerställas på fakultetsnivå. Detta med anledning av diskussionerna mellan 
utbildningsledare, fakultetsledning och ämnesrepresentanter i samband med den strategiska 
planen. Doktoranderna har inte beretts möjlighet att delta i de arbetsgrupper som tog fram 
underlaget för det vidare arbetet med fakultetens strategiska plan. 

 
f)  KVDU 
Inga meddelanden. 
 
g) Områdesnämnden 

 Inga meddelanden. 
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h) Forskarutbildningsnämnden 
Maria Svensson meddelade att det planeras en dag med pedagogisk meritering för 
doktorander, den 13 september. Vidare meddelades det att det kommit på tal om att 
institutionerna ska ha Bologna- anpassade studieplaner för forskarutbildningen men det 
kommer nog att dröja ett tag tills det träder i kraft. 

 
i) Jämställdhetsgruppen 
Inga meddelanden. 
 
j) Bolognagrupperna 
Carina Johansson har meddelat att Språkvetenskapliga fakultetens bolognagrupp nu är 
upplöst. 
 
k) Doktorandombudsmannen 
Inga meddelanden. 

 
l) Institutionerna 
Inga meddelanden. 

 
m) SALT 

 Inga meddelanden. 
 

n) Självvärderingsgrupperna. 
Inga meddelanden. 

 
o) Övriga meddelanden. 
Inga meddelanden. 

  
§8 Språkvetenskapliga fakultetens strategiska plan  

Hedda Söderlundh meddelade att institutionerna nu har lämnat in underlag som visar deras 
ekonomiska läge för de olika språken. Underlagen visar också vilket språk som man vill ha 
som huvudområde och vilket man vill ha som biområde. De flesta vill ha alla sina språk som 
huvudområden - vilket alltså kräver en så pass god ekonomi att man kan ha två disputerade 
lärare knutna till ämnet. Ekonomin räcker dock inte alltid till detta och i de fall, där ekonomin 
är svag, har nämnden gått tillbaka med en fråga till institutionen om hur man ska lösa 
situationen. Deras alternativ är i stort sett att ta pengarna från ett annat språk, samarbeta med 
andra universitet så att man inte ensam står för kostnaden eller göra ämnet till biområde. 
 

§9 HDR:s skrivelse om läsplatser på Carolina  
Mötet kom överens om bordläggning av denna fråga. 

 
§10 Övriga frågor 
 Inga meddelanden. 
 
§11  Mötet avslutades av ordförande. 
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 Uppsala, 5/4-07 
 
 Ordförande 
 Marco Bianchi 
 
 Vid protokollet    Hanna Enefalk 
 Sina Tezel    Justeringsperson 
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